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Protokół nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania  

w dniu 30 wrzesień 2024 r.  

 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: Pan Tomasz Łubiński, Wicestarosta Poznański, Pani Monika Lis- 

Nożyńska, Dyrektor Wydziału Edukacji, Pani Agnieszka Przybylska, Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji 

oraz członkowie Komisji (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

 

Pan Zbigniew Jankowski, Przewodniczący Komisji Oświaty i Wychowania otworzył i poprowadził 

posiedzenie Komisji.   

 

 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.   

4. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół - zapoznanie zebranych z warunkami pracy szkół w Rokietnicy  

i Poznaniu, baza Zespołu Szkół w tym działalność internatu, organizacje i stowarzyszenia szkolne, 

zajęcia pozalekcyjne dla uczniów, realizacja zajęć wychowania fizycznego. 

5. Sprawy bieżące.  

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

 

Komisja Oświaty i Wychowania przyjęła protokół z dnia 27 sierpnia 2024r. jednogłośnie pozytywnie.    
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4. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół - zapoznanie zebranych z warunkami pracy szkół w 

Rokietnicy i Poznaniu, baza Zespołu Szkół w tym działalność internatu, organizacje i 

stowarzyszenia szkolne, zajęcia pozalekcyjne dla uczniów, realizacja zajęć wychowania 

fizycznego. 

 

 

Pan Wojciech Kaczmarek powiedział „w tej chwili w ZS uczy się 704 uczniów. W technikum w 

Poznaniu mamy 153 uczniów w 7 oddziałach, tu w Rokietnicy jest 551 uczniów. Głównie technikum.  

Kształcimy w czterech zawodach: technik informatyk, technik reklamy, technik architektury 

krajobrazu i technik hotelarstwa. Od trzech lat uruchomiony jest nowy typ mianowicie liceum 

ogólnokształcące i kształcimy również w szkole branżowej I stopnia. W roku 2017 w naszym zespole 

było 354 uczniów. W 2021 było 605w tej chwili jest 704. Tak naprawdę podwoiliśmy liczebność jeśli 

chodzi o uczniów i ilość oddziałów w tym zespole. Od 1 września w strukturach naszej szkoły jest 22 

uczniów o statucie uchodźcy, cudzoziemców jest w sumie 37. Nauczyciele pełnozatrudnieni to 62 

osoby,  niepełnozatrudnieni 13, administracja to 6 osób i obsługa to 9 osób. Jeśli chodzi o 

specjalistów, to mamy jednego psychologa, jednego pedagoga szkolnego i jednego pedagoga 

specjalnego. Połowa osób zamieszkujących w internacie jest z powiatu szamotulskiego, z powiatu 

poznańskiego to 5 osób, z powiatu obornickiego 3 osoby, czarnkowsko- trzcianeckiego 1 osoba, z 

Poznania mamy 4 osoby i z powiatu gostyńskiego 1 osoba. Zarówno w Rokietnicy jak i w Poznaniu 

korzystam z bazy zewnętrznej w przypadku zajęć z wychowania fizycznego.  W Rokietnicy korzystam z 

hali ROS. Wsparciem jest boisko, które udało się w 2009 w ramach funduszy zewnętrznych 

wybudować. Kiedy warunki są sprzyjające grupy korzystają na miejscu. W tym roku szkolnym 

generuje to tak naprawdę 51 godzin zajęciowych wykorzystania tego sektora w przełożeniu na środki 

jakie musimy na to asygnować to 30.000 zł miesięcznie. Jeśli chodzi o szkołę w Poznaniu, korzystam 

tam z sal za 11.000 zł miesięcznie. Z roku na rok przybywa nam młodzieży z orzeczeniami i opiniami, 

co generuje kolejne koszty. Takie zajęcia dydaktyczno- wychowawcze stanowią 16 godzin tygodniowo 

plus 3 godziny walidacji, czyli to jeden dodatkowy etat. W tym roku maturę zdało u nas 97%, gdzie 

kraj jako całość miał zdawalność na poziomie 89%, jesteśmy więc powyżej tej średniej. Mamy status 

srebrnej szkoły, jesteśmy na 20 miejscu jeśli chodzi o wyniki osiągane na maturze i egzaminach 

zawodowych w skali województwa. W Polsce jesteśmy na 136, więc również bardzo wysoko. Mamy 

status brązowej szkoły jeśli chodzi o wyniki egzaminów maturalnych, czyli jakość kształcenia i średni 

próg osiągany na poszczególnych przedmiotach jeszcze jest do dopracowania. Nasza szkoła też 

trzykrotnie zdobyła status szkoły mistrzów, czyli byliśmy w pierwszej dziesiątce szkół w całym naszym 

kraju.” 
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5. Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Paweł Jazy omówił prezentację dotyczącą inwestycji i remontów.  

 

 

6. Wolne głosy i wnioski.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Prowadzący obrady stwierdzili, że porządek obrad został wyczerpany i zamknęli posiedzenie Komisji.  

                 
 

Protokół sporządziła: Patrycja Papina 

 

 
             Przewodniczący Komisji                             
  
               Oświaty i Wychowania                                
           
 

 
                     Zbigniew Jankowski  
                    


